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Z A P I S N I K 
 

19. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE, 
 

ki je bila v sredo, 15. maja 2013, ob 17.00 uri, 
v sejni sobi Hotela Smogavc Zreče  

 
 
PRISOTNI:  
- člani Občinskega sveta Občine Zreče: Aleksandra Kosevski-Kolar, Bernard Sadek, 

Boris Podgrajšek, Davorin Hartman, Domen Vogelsang, Drago Šešerko, Ivan Umnik, 
Jolanda Laubič, Jolanda Potočnik, Jožef Košir, Marija Jevšenak, Marija Kovačič, Mateja 
Pučnik, Milan Potočnik in Štefan Kroneker. 

 
- predsedniki krajevnih skupnosti: Bojan Napotnik – predsednik sveta Krajevne 

skupnosti Dobrovlje, Boris Podgrajšek – predsednik sveta Krajevne skupnosti Gorenje, 
Vera Boček – predsednica sveta Krajevne skupnosti Resnik in Mirko Beškovnik – 
predsednik sveta Krajevne skupnosti Skomarje; 

 
- predsednica Nadzornega odbora Občine Zreče: Janja Pirnat; 
 
- ostali: Darko Ratajc (direktor Zdravstvenega doma Slovenske Konjice), mag. Milan Sojč 

(direktor Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče), Aleksandra Godec Mavhar 
(direktorica Občinske uprave Občine Zreče), Greta Boček, Mateja Čremošnik, Polona 
Matevžič, Sandra Vidmar Korošec, Štefan Posilovič (javni uslužbenci Občinske uprave 
Občine Zreče) in Jure Mernik (predstavnik sredstev javnega obveščanja). 

 
OPRAVIČENO ODSOTNI: 
- svetnik in predsednik sveta Krajevne skupnosti Stranice Emilijan Fijavž ter predsednik 

sveta Krajevne skupnosti Zreče Slavko Kejžar. 
 
Devetnajsto redno sejo Občinskega sveta Občine Zreče je v skladu z 21. členom Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Zreče sklical župan, mag. Boris Podvršnik. Sejo je skladno s 27. 
členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče vodil župan, mag. Boris Podvršnik, ki je 
uvodoma ugotovil, da je na seji prisotnih 14 svetnic oziroma svetnikov, in da je Občinski svet 
Občine Zreče v skladu z 42. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče, sklepčen.  
Svetnica Mateja Pučnik se je seji pridružila pri prvi točki dnevnega reda, zato je bilo od te 
točke dalje na seji prisotnih 15 svetnic oziroma svetnikov. 
  
Člani občinskega sveta so najprej obravnavali zapisnik 18. redne seje občinskega sveta, ki je 
bila dne 27.3.2013. 
 
Obrazložitev k zapisniku 18. redne seje občinskega sveta z dne 27.3.2013 je podala 
Aleksandra Godec Mavhar, direktorica Občinske uprave Občine Zreče. 
 
Člani občinskega sveta na zapisnik niso imeli pripomb, zato so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi 
PROTI (14 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se zapisnik 18. redne seje občinskega sveta, ki je bila dne 27.3.2013, v 
predlagani obliki. 
 
Člani občinskega sveta so nato obravnavali še zapisnik 1. dopisne seje občinskega sveta, ki 
je potekala od 20.3.2013 do 25.3.2013. 
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Obrazložitev k zapisniku 1. dopisne seje občinskega sveta je podala Aleksandra Godec 
Mavhar, direktorica Občinske uprave Občine Zreče. 
 
Člani občinskega sveta na zapisnik niso imeli pripomb, zato so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi 
PROTI (14 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se zapisnik 1. dopisne seje občinskega sveta, ki je potekala od 20.3.2013 do 
25.3.2013, v predlagani obliki. 
 
 
Župan Občine Zreče je po obravnavi zapisnika osemnajste redne seje in zapisnika prve 
dopisne seje občinskega sveta predlagal sprejem naslednjega  dnevnega reda: 
 
1. Poročilo o delu Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 2012 
2. Poročilo o delu Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 2012 
3. Odlok o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini Zreče – predlog za drugo 

obravnavo 
4. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 

2013 – predlog za skrajšani postopek 
5. Sklep o podelitvi priznanj Občine Zreče 
6. Sklep o določitvi statusa javnega dobra v lasti Občine Zreče 
7. Sklep o ukinitvi statusa zemljišča javno dobro 
8. Poslovno poročilo Občinske uprave Občine Zreče za leto 2012 
9. Informacija Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo v zvezi z 

obravnavanima poročiloma: 
9.1 Poročilo o delu Glasbene šole Slovenske Konjice za leto 2012 
9.2 Poročilo o delu Območnega združenja Rdeči križ Slovenske Konjice za leto 2012 
10. Prodaja državnega deleža delniške družbe Unior d.d. 
11. Informacije župana 
12. Predlogi in pobude predsednice in predsednikov svetov krajevnih skupnosti 
13. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov občinskega sveta 
 
Pred sejo občinskega sveta je politična stranka SD, Območni odbor Zreče, navzočim 
posredovala gradivo za dodatno točko dnevnega reda 19. redne seje občinskega sveta glede 
odtujitve državnega deleža v podjetju Unior d.d.. Zaradi navedenega predloga je župan, 
mag. Boris Podvršnik, predlagal, da se pod točko AD 10 obravnava prodaja državnega 
deleža delniške družbe Unior d.d., ostale točke dnevnega reda pa se ustrezno preštevilčijo. 
 
Svetnik Domen Vogelsang je k navedenemu predlogu obrazložil, da je Vlada Republike 
Slovenije na svoji seji dne 9.5.2013 napovedala prodajo državnega deleža v petnajstih 
slovenskih podjetjih, med drugimi tudi v zreškem podjetju Unior, Kovaška industrija, d.d., 
Kovaška cesta 10, 3214 Zreče. Dne 11.3.2013 pa je bila s strani Državnega zbora Republike 
Slovenije posredovana informacija, da Vlada Republike Slovenije umika svoj predlog o 
prodaji državnega premoženja. Za tem je bil podan predlog, da bo Vlada Republike Slovenije 
pripravila nov predlog, ki bo posredovan Državnemu zboru Republike Slovenije v sprejem in 
na njem bo najverjetneje tudi prodaja državnega deleža v družbi Unior d.d.. Ob tem je še 
dodal, da je namen stranke, da opozori na pozitiven občutek pri odprodaji deleža in ne 
nasprotuje odprodaji deleža družbe.  
 
Člani občinskega sveta na razširitev dnevnega reda za dodatno točko AD 10 - Prodaja 
državnega deleža delniške družbe Unior d.d.,  niso imeli pripomb, zato so s 14 glasovi ZA in 
0 glasovi PROTI (14 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se razširitev dnevnega reda 19. redne seje Občinskega sveta Občine Zreče za 
dodatno točko AD 10 - Prodaja državnega deleža delniške družbe Unior d.d., ostale 
točke dnevnega reda pa se ustrezno preštevilčijo. 
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Člani občinskega sveta na predlagan razširjeni dnevni red niso imeli pripomb, zato so s 14 
glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (14 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se razširjeni dnevni red 19. redne seje Občinskega sveta Občine Zreče v 
predlagani obliki. 
 
 
AD 1. Poročilo o delu Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 2012 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k prvi točki dnevnega reda je podal Darko Ratajc, direktor 
Zdravstvenega doma Slovenske Konjice. 
 
Seji se je pridružila svetnica Mateja Pučnik. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-34 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 
2012. 

Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
 
AD 2. Poročilo o delu Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 2012 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k drugi točki dnevnega reda je podal mag. Milan Sojč, direktor Šolskega 
centra Slovenske Konjice-Zreče.  
 
Razpravljali so: 
Svetnik Domen Vogelsang je pohvalil delo Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče ter 
navedel, da so tako hči kakor tudi starša zelo zadovoljni z izbiro srednje šole.   
 
Svetnik Milan Potočnik je opozoril, da je preveč dijakov po uspehu odličnih, zaradi česar 
beležimo upad strokovnih poklicev. Starše je pozval, da otroke vzpodbujajo k drugačnemu 
razmišljanju pri izbiri poklicev. 
 
Svetnica Jolanda Potočnik je pohvalila fleksibilnosti in organiziranosti učiteljev, ki so vedno 
pripravljeni pomagati in imajo s starši stalen kontakt. Pripravljeni so na različne vzgojne 
ukrepe, ki otroke motivirajo. Izpostavila je dobro organizirane maturantske plese, šolsko 
prehrano, izlete,…  
 
Župan, mag. Boris Podvršnik, je dodal, da se strinja s poudarkom direktorja Šolskega centra 
Slovenske Konjice-Zreče glede vzpodbujanja domoljubnih čustev nacionalne zavesti, ker je 
glede navedenega v Sloveniji premalo konkretnih dejanj (npr. izobešanje zastav). 
 
Svetnik Jožef Košir je izpostavil, da obstaja velika razlika med vsebino poklicev in strukturo 
srednjih šol v občini. Opozoril je, da je potrebno strukturo izobrazbe prilagoditi potrebi 
poklicev v naši občini. 
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
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Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 

Številka: OSOZ-2013-35 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 
2012. 

Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
 
AD 3. Odlok o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini Zreče – predlog za drugo 
obravnavo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tretji točki dnevnega reda je podala Polona Matevžič, svetovalka za 
javna naročila in splošne zadeve na Občini Zreče. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 
Številka: OSOZ-2013-36 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini Zreče v drugi 
obravnavi. 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 

 
 
AD 4. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 
2013 – predlog za skrajšani postopek 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k četrti točki dnevnega reda sta podala Greta Boček, višja svetovalka za 
finance in proračun na Občini Zreče ter mag. Boris Podvršnik, župan Občine Zreče. 
 
Sejo sta zapustila in se nanjo vrnila svetnika Aleksandra Kosevski-Kolar in Jožef Košir. 
 
Svetnik Štefan Kroneker je povedal, da je bil sklep Komisije za urejanje prostora in 
stanovanjske zadeve, da se izpadla sredstva za prostorske akte v letu 2013 zagotovijo v 
proračunu za leto 2014. 
 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da je bil sklep Komisije za gospodarsko javno infrastrukturo, 
da se do septembra 2013 pripravi pregled investiranja in razvoja financiranja iz proračuna za 
naslednja leta za ceste, čistilno napravo Zreče, oskrbo s pitno vodo, kanalizacijo,… Komisija 
je prav tako predlagala, naj se večji del sredstev nameni za rekonstrukcijo cest. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik, je povedal, da so deloma te ocene že narejene, ob tem pa 
poudaril, da gre za zelo visoke vrednosti projektov. Glede vlaganj v ceste je obrazložil 
diagram vlaganj v cestno gospodarstvo v zadnjih dveh mandatnih obdobjih.  
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Razpravljali so: 
Svetnica Jolanda Laubič je vprašala, ali so nekatere vrednosti na prihodkovni strani 
proračuna realne, predvsem na postavki Turistična taksa. Vprašala je tudi kakšna je tekoča 
likvidnost občinske blagajne. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik, je odgovoril, da občina poskuša z zasebnimi subjekti zagotoviti 
ta sredstva v letu 2013. Navedel je tudi rezerve občinskega proračuna na področju prodaje 
občinskega premoženja. 
Glede tekočih financ pa je povedal, da se tekoča likvidnost zagotavlja z likvidnostnim 
kreditom v višini 300.000,00 EUR. 
 
Svetnik Domen Vogelsang je prav tako navedel, da so prihodki rebalansa proračuna za leto 
2013 naravnani optimistično. Dodal je, da se na eni izmed naslednjih sej celovito predstavi 
prostorska situacija v občini. Ob tem je izpostavil izpad sredstev za ureditev športnega parka 
Zreče. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik, je odgovoril, da je pri ureditvi športnega parka Zreče bilo 
ugotovljeno, da je del obstoječega stadiona na tujih zemljiščih, zato je potrebno ta zemljišča 
najprej odkupiti, potem pa postopoma pristopiti k realizaciji projekta ureditve športnega parka 
Zreče.  
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-37 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 
Zreče za leto 2013 po skrajšanem postopku. 

Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 

 
 
AD 5. Sklep o podelitvi priznanj Občine Zreče 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k peti točki dnevnega reda je podala Sandra Godec Mavhar, direktorica 
Občinske uprave Občine Zreče.  
 
Razprave ni bilo. 
 
 Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-38 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se sklep, da se v letu 2013 ob občinskem prazniku podelijo naslednja 
priznanja Občine Zreče: 
1. Posthumno naziv častni občan Občine Zreče gospodu Mirku Klemnu, 
2. Zlati grb Občine Zreče gospodu Dragu Vrhovšku, 
3. Srebrni grb Občine Zreče gospodu Avgustu Skazi. 

Odgovoren: Sandra Godec Mavhar 
Rok: takoj 
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AD 6. Sklep o določitvi statusa javnega dobra v lasti Občine Zreče 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k šesti točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik, višja 
svetovalka za premoženjsko pravne zadeve na Občini Zreče. 
 
Svetnik Štefan Kroneker je povedal, da je Komisija za urejanje prostora in stanovanjske 
zadeve predlagala, da se v bodoče pri nepremičninah podajo še podatki o velikosti 
nepremičnin oziroma o dolžini cest.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-39 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o določitvi statusa javnega dobra v lasti Občine Zreče za 
predlagane nepremičnine. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
 
AD 7. Sklep o ukinitvi statusa zemljišča javno dobro 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev k sedmi točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik, višja svetovalka za 
premoženjsko pravne zadeve na Občini Zreče. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-40 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o ukinitvi statusa zemljišča javno dobro za predlagane 
nepremičnine. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
 
AD 8. Poslovno poročilo Občinske uprave Občine Zreče za leto 2012 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k osmi točki dnevnega reda sta podala Aleksandra Godec Mavhar, 
direktorica Občinske uprave Občine Zreče in župan, mag. Boris Podvršnik. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Štefan Kroneker je predlagal, da se preverijo podatki o številu stalno prijavljenih 
prebivalcev po posameznih naseljih.  
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
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Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 

Številka: OSOZ-2013-41 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poslovno poročilo Občinske uprave Občine Zreče za leto 2012.  

Odgovoren: Aleksandra Godec Mavhar 
Rok: takoj 

 
 
AD 9. Informacija Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo v zvezi z 
obravnavanima poročiloma: 
 
AD 9.1 Poročilo o delu Glasbene šole Slovenske Konjice za leto 2012 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Aleksandra Kosevski-Kolar, 
predsednica Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo Občine Zreče.  
 
Predstavnik Občine Zreče v svetu zavoda, svetnik Davorin Hartman, je povedal, da je 
poročilo obravnaval tudi svet zavoda Glasbene šole Slovenske Konjice in nanj ni imel 
pripomb. Edina pripomba sveta zavoda je bila glede povišanja stroškov ogrevanja. 
 
Sejo je zapustila in se nanjo vrnila svetnica Jolanda Laubič. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-42 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Glasbene šole Slovenske Konjice za leto 2012. 

Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
 
AD 9.2 Poročilo o delu Območnega združenja Rdeči križ Slovenske Konjice za leto 
2012 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Aleksandra Kosevski-Kolar, 
predsednica Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo Občine Zreče.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-43 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Območnega združenja Rdeči križ Slovenske Konjice 
za leto 2012. 

Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
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AD 10. Prodaja državnega deleža delniške družbe Unior d.d. 
 
Gradivo so svetniki prejeli na seji občinskega sveta. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal župan, mag. Boris Podvršnik.  
 
Razpravljali so: 
Svetnik Milan Potočnik je povedal, da je namen obravnave navedene tematike na seji 
občinskega sveta predvsem ta, da se lastnika državnega deleža podjetja Unior d.d. opozori, 
da poskuša država postopoma in vestno odtujiti državni delež v tem podjetju, pri čemer pa 
naj se ohranijo delovna mesta. Občinski svet naj glede odtujitve deleža poda svoje mnenje 
oziroma razmišljanje.  
 
Župan, mag. Boris Podvršnik se je strinjal, da se pri odtujitvi deleža poišče pravega 
strateškega partnerja, ki bo ohranil večino delovnih mest.  
 
Svetnica Mateja Pučnik je povedala, da kot poslanka v Državnem zboru Republike Slovenije 
nima podrobnejših informacij glede odtujitve državnega deleža v podjetju Unior d.d.. Svetnica 
je bila mnenja, da se država mora umakniti iz gospodarstva, dolgoročno pa bo strateškega 
partnerja vseeno potrebno poiskati.  
 
Svetnik Domen Vogelsang je dodal, da je podjetje Unior d.d. strateško podjetje. Zato je bila 
informacija o odtujitvi državnega deleža v podjetju nejasna, saj ni bilo nobenega konkretnega 
odgovora o tem, s kakšno vsebino bo sklep dejansko sprejet. Opozoril je, da lahko uvrstitev 
podjetja na seznam podjetij, v katerih se bo odtujil državni delež, negativno vpliva na kupce, 
banke, partnerje,… Prav tako je navedel, da v stranki želijo, da se s prodajo deleža podjetja 
Unior d.d. še počaka nekoliko časa.  
 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da je pobuda stranke SD pravilna. Podjetje Unior d.d. namreč 
dela pozitivno in preživlja prebivalce Pohorja. Dodal je, da se poslovanje podjetja trenutno 
izboljšuje. Predlagal je, da občina skupaj s podjetjem Unior d.d. oblikuje stališče, ki naj se 
posreduje na Vlado Republike Slovenije.   
 
Župan, mag. Boris Podvršnik je dodal, da glede na to, da je Unior d.d. opredeljen kot 
strateško podjetje, ni logično, da se državni delež v podjetju Unior d.d. proda. Upa, da gre za 
scenarij kontrolirane prodaje podjetja.  
Predlagal je, da se sprejme sklep, da se na Vlado Republike Slovenije posreduje dopis, da je 
podjetje Unior d.d. dolga leta naš nosilec razvoja, naš gospodarski »paradni konj«, od 
katerega je odvisno veliko število občank in občanov ter da občinski svet tako izraža skrb in 
zaskrbljenost, da ob prodaji državnega deleža ne bi prišlo do hitrih odločitev. Strateški 
partner naj se izbere postopoma in se ohrani glavnino delovnih mest v občini. 
 
Svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar je dodala, da se občinski svet v odprodajo državnega 
deleža ne more vmešavati, a je predlagala, da se s prodajo počaka, saj se poslovanje 
podjetja trenutno izboljšuje.  
 
Svetnik Domen Vogelsang je opozoril, da mora občinski svet sam podati to mnenje Vladi 
Republike Slovenije in ne skupaj z upravo podjetja Unior d.d..  
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
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Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-44 
Vsebina 
sklepa: 

Občinska uprava čim prej pripravi pismo Vladi Republike Slovenije o 
zaskrbljenosti občinskega sveta glede odtujitve državnega deleža v podjetju 
Unior d.d. skladno s predlogom župana. 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 

 
 
AD 11. Informacije župana 
 
Sejo je zapustila svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar. 
 
Na seji so bile posredovane naslednje informacije: 
 
AD 11.1 
Spomladanska čistilna akcija 2013. 
 
AD 11.2 
Nova spletna stran Občine Zreče. 
 
AD 11.3 
Energetska sanacija JZ Vrtec Zreče. 
 
AD 11.4 
Energetska sanacija JZ Osnovna šola Zreče. 
 
AD 11.5 
Povabilo na Ropotanje v Starih Zrečah. 
 
AD 11.6 
Povabilo na svečano sejo Občinskega sveta Občine Zreče. 
 
AD 11.7 
Povabilo na navtični vikend na Rogli. 
 
 
AD 12. Predlogi in pobude predsednikov svetov krajevnih skupnosti 
 
Predsednica sveta Krajevne skupnosti Resnik, Vera Boček, je podala nekaj informacij o 
delovanju krajevne skupnosti, in sicer zaključili so projekt »Prašne ceste« in zimsko 
vzdrževanje cest, le-temu pa sledi še letno vzdrževanje cest.  
 
Na sejo se je vrnila svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar. 
 
 
AD 13. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov občinskega sveta 
 
Svetnik Jožef Košir je opozoril na kulturo ljudi pri odlaganju odpadkov, predvsem glede 
puščanja pločevink in steklenic na travnatih površinah.  
Ob tem je še predlagal, da v kolikor na dan odvoza kosovnih odpadkov dežuje, naj podjetje 
Saubermacher Slovenija d.o.o. dan pobiranja kosovnih odpadkov preloži na drug dan.   
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Svetnik Domen Vogelsang je navzoče seznanil, da se je stranka SD združila s stranko LDS 
in da bosta stranki v prihodnje skupaj delovali kot svetniška skupina v Občinskem svetu 
Občine Zreče. 
 
 
Ker drugih predlogov in pobud ni bilo, je predsedujoči sejo ob 19.45 uri zaključil.  
 
 
Dnevni red z gradivom ter posnetek seje na DVD-ju se hranijo v zbirki dokumentarnega 
gradiva Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2013. 
 
 
Številka: 9000-0001/2013-16 
Datum: 5.6.2013 
 
 
Zapisala:   
Polona Matevžič  
  

mag. Boris Podvršnik, 
 Župan 
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Realizirani sklepi Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2013 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-34 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 2012. 

 Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o soglasju k Poročilu o delu Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 2012 je 

podpisal župan, mag. Boris Podvršnik. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-35 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 2012. 

 Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o soglasju k Poročilu o delu Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 2012 je 

podpisal župan, mag. Boris Podvršnik. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 
Številka: OSOZ-2013-36 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini Zreče v drugi obravnavi. 

 Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 
Realizacija: Odlok o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini Zreče je bil objavljen v Uradnem glasilu 

slovenskih občin, št. 19/13 dne 17.5.2013. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-37 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2013 
po skrajšanem postopku. 

 Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 
Realizacija: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2013 je bil 

objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin, št. 19/13 dne 17.5.2013. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-38 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se sklep, da se v letu 2013 ob občinskem prazniku podelijo naslednja priznanja Občine 
Zreče: 
1. Posthumno naziv častni občan Občine Zreče gospodu Mirku Klemnu, 
2. Zlati grb Občine Zreče gospodu Dragu Vrhovšku, 
3. Srebrni grb Občine Zreče gospodu Avgustu Skazi. 

 Odgovoren: Sandra Godec Mavhar 
Rok: takoj 
Realizacija: Priznanja Občine Zreče so bila podeljena prejemnikom priznanj na svečani seji Občinskega sveta 

Občine Zreče, ki je bila dne 28. maja 2013 v kulturnem domu pri Termah Zreče.  
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-39 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o določitvi statusa javnega dobra v lasti Občine Zreče za predlagane 
nepremičnine. 

 Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o določitvi statusa javnega dobra v lasti Občine Zreče je bil objavljen v Uradnem glasilu 

slovenskih občin, št. 19/13 dne 17.5.2013. 
 
 
 
 
 
 



12 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-40 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o ukinitvi statusa zemljišča javno dobro za predlagane nepremičnine. 

 Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o ukinitvi statusa zemljišča javno dobro za nepremičnino parc. št. 335, k.o. 1089 - Resnik je 

bil objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin, št. 19/13 dne 17.5.2013. Sklep o ukinitvi statusa 
zemljišča javno dobro za nepremičnine v k.o. 1099 – Gorenje pri Zrečah je bil objavljen v 
Uradnem glasilu slovenskih občin, št. 20/13 dne 24.5.2013. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 

Številka: OSOZ-2013-41 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poslovno poročilo Občinske uprave Občine Zreče za leto 2012.  

 Odgovoren: Aleksandra Godec Mavhar 
Rok: takoj 
Realizacija: Poslovno poročilo Občinske uprave Občine Zreče za leto 2012 je bilo v delu, ki se nanaša na 

število stalno prijavljenih prebivalcev po posameznih naseljih ustrezno popravljeno, in objavljeno 
na spletni strani Občine Zreče.   

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 

Številka: OSOZ-2013-42 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Glasbene šole Slovenske Konjice za leto 2012. 

 Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o soglasju k Poročilu o delu Glasbene šole Slovenske Konjice za leto 2012 je podpisal 

župan, mag. Boris Podvršnik. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-43 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Območnega združenja Rdeči križ Slovenske Konjice za leto 2012. 

 Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o soglasju k Poročilu o delu Območnega združenja Rdeči križ Slovenske Konjice za leto 

2012 je podpisal župan, mag. Boris Podvršnik. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-44 
Vsebina 
sklepa: 

Občinska uprava čim prej pripravi pismo Vladi Republike Slovenije o zaskrbljenosti občinskega 
sveta glede odtujitve državnega deleža v podjetju Unior d.d. skladno s predlogom župana. 

 Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 
Realizacija: Pismo Vladi Republike Slovenije je bilo na Vlado posredovano po elektronski pošti dne 17.5.2013. 

Istega dne je Občina Zreče po elektronski pošti pismo posredovala v vednost še Ministrstvu za 
gospodarski razvoj in tehnologijo in Državnemu zboru Republike Slovenije. Vsem je bilo pismo 
istega dne posredovano še po pošti priporočeno s povratnico. 

 
 
 
 
 
 


